
Juridiska föreningens styrelsemöte
Tisdag den 5 september 2023

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Elin Thorin.

1.1. Närvaro
Ordförande Elin Thorin Närvarande

Vice ordförande Anton Eriksson Närvarande

Ekonomiansvarig Albin Arousell Frånvarande

Marknadsansvarig Klara Brändström Närvarande

Utbildningsansvarig Olof-Petter Häggström Frånvarande

Vice utbildningsansvarig Ludvig Andersson Närvarande

Informationsansvarig Amanda Stålnacke Närvarande

Sportmästare Elias Bustamante Sävlind Närvarande

Klubbmästare Karolina Landmark Närvarande

Chefredaktör för de Facto Ella Rönnbäck Frånvarande

1.2. Val av justerare
Till justerare valdes Klara Brändström och Ludvig Andersson.

1.3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

1.4. Godkännande av föregående protokoll
Protokoll från 2023-08-29 godkändes.

2. Rapporter

2.1. Juristens dag
Projektansvariga informerade om att ansökan till arbetsgrupperna stänger nu på söndag den 10/9.
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I fredags den 1/9 stängde även ansökan för företagen och de som erbjuds plats blir kontaktade via
mail i början av denna vecka.

3. Beslutsärenden

3.1. Beslut om kostnad för Swish-avgift
Ordförande vill ta ett beslut om en kostnad på 718 kr avseende SWISH-avgift.
Styrelsen godkände beslutet.

3.2. Beslut om kostnad för visma
Ordförande vill ta ett beslut om en kostnad på 2 239 kr avseende årsprenumeration för visma
ekonomi.
Styrelsen godkände beslutet.

3.3. Beslut om rangordningsreglerna inför nästkommande
Stockholmsresor

Styrelsen vill ta ett beslut om att ändra rangordningsreglerna till biljettförsäljningen för
Stockholmsresan.
Styrelsen godkände beslutet genom votering. 7/7 röstade för beslutet.

3.4. Beslut om kostnad för snacks till insparkens filmkväll
Generalerna vill ta ett beslut om en kostnad på 973,73 kr avseende snacks till filmkvällen på
insparken.
Styrelsen godkände beslutet.

3.5. Beslut om kostnad för JFs grillning under insparkens brännboll
Ordförande vill ta ett beslut om en kostnad på 3 504,83 kr avseende hamburgare till grillning.
Styrelsen godkände beslutet.

4. Diskussionspunkter

4.1. JF-åsikt om examen
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en person som undrar när det kommer mer information om
examen och att det börjar bli hög tid att informera om tider o.s.v. då föräldrar vill boka flyg och hotell.

Styrelsen tackar för åsikten. Informationsansvarig har bokat Aula Nordica till examensceremonin och
universum till examensbanketten och eftersläppet, detta framgår av protokollet 21/3 som finns på JF:s
hemsida. Examen äger rum lördagen den 20/1 2024. När det kommer till tider är det inte helt spikat
ännu men lokalen för ceremonin är bokad från kl. 10.00. Exakt vilken tid ceremonin börjar är inte
spikat men innan kl. 10.00 är inte möjligt. Universum är sedan bokad för kvällen mellan kl. 18-02.
Mer information om examen kommer vid månadsskiftet september/oktober.
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4.2. JF-åsikt om det nya kårhuset
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem som undrar vad JF kommer ha för tillgång till det nya
kårhuset som håller på att upprättas och om det förts diskussioner med Umeå Studentkår kring vad
som kommer gälla. Medlemmen säger även att det hade känts bra med ett nytt kårhus än Rouge.

Styrelsen tackar för åsikten och meddelar att klubbmästaren ska på rundvandring av det nya kårhuset i
morgon onsdag den 6/9. Då får vi mer information om det nya kårhuset. Eftersom det nya kårhuset
inte öppnar förrän 2024 kommer besluten kring det nya kårhuset att tas under nästa verksamhetsår. Nu
har vi ett förmånligt kontrakt med Rouge som löper tillsvidare med två månaders uppsägningstid.

5. Informationspunkter

5.1. Examen
Informationsansvarig informerade om att arbetet med examen går bra och att jag ligger före i det
planerade tidsschemat. För att förtydliga så äger examen rum lördagen den 20:e januari 2024. Examen
består av tre delar: examensceremoni, examensbankett och sedan ett eftersläpp. Mer information
kommer under hösten.

5.2. Finsittningen
Klubbmästaren informerade om att arbetet med finsittningen, som kommer att äga rum den 30
september i lokalen Studion på Folkets hus, är i full gång. I lokalen kommer 200 sittande personer att
rymmas och det kommer således att vara först till kvarn vid biljettsläpp, men förhoppningsvis
kommer alla som varit medverkande under insparken att kunna delta. Biljettsläpp planeras ske via en
enkät som läggs ut på våra sociala medier vilken planeras öppna tisdagen den 17 september och
stänga den 18 september. Mer information om sittningen kommer så småningom och läggs ut på vår
instagram, i Facebookgruppen “Juristinsparken” samt i ett evenemang på Facebook.

5.3. Rangordningsreglerna för Stockholmsresan
Styrelsen fattade ett beslut om att ändra rangordningsreglerna inför nästkommande Stockholmsresor,
se punkt 3.3. Ändringen innebär att äldre terminer fortsatt har företräde framför lägre terminer.
Däremot kommer de som redan har åkt på resan i en av grupperna prioriteras lägre än de övriga på
deras termin som inte har åkt på resan tidigare i just den gruppen. Skulle ingen av personerna ha åkt i
en av grupperna kommer tiden för anmälan vara avgörande. Om ni har frågor eller funderingar
kontakta marknadsansvarig på marknad@jf-umea.se.
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6. Övriga frågor

6.1. Inga övriga frågor

7. Mötets avslutande
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet,

Amanda Stålnacke,
Informationsansvarig och protokollförare

___________________________ ___________________________
Justerat, Ludvig Andersson Justerat, Klara Brändström
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